
Referat 04.09.2018

Fremmødt: Elsebeth, Kasper, Nicolai, Henriette, Freya

Orientering fra formand:
Fra den fællesgrundejerforening: SEAS vil give os lygtepæle, som vi så selv skal drive og 
vedligeholde. Der er ikke mulighed for at sige nej, så det bliver en realitet. 

Alle grundejerforeninger skal vedligeholde græsarealer mod fællesveje.

Orientering fra kasserer:
Kontingenter, der ikke er betalt. Kassereren har kontaktet den bolig, der ikke har betalt. Næste 
skridt: bestyrelsen sender en anbefalet rykker til boligen. 

Bestyrelsen opfordrer til at alle betaler kontingentet, da det ikke er en særlig attraktiv opgave, at 
skulle indkræve på foreningens vegne.

Vi dropper vores domæne og vores internetudbyder og anvender kun Facebook og Google.

Sommerfesten blev desværre aflyst. Vi tager festen op på generalforsamlingen – skal vi, eller skal vi
ikke?

Indkomne mails:
Der er to flytninger i 193 og 139. Vi siger velkommen til de nye Grønninger :) Henriette sender en 
velkomstmail.

Referat fra sidst/ hængepartier:
Renovation -  der er intet nyt. 

Oplysninger til banken, om den nye formand, skal eksekveres. 

Havedag den 16. september. Freya sender en mail rundt, som vi kan tilpasse til havedagen. Kasper 
køber øl og vand. Freya laver en indbydelse.

Husk, at der er ensrettet mellem B og C.

Nyt møde:
27. november klokken 20. Hos Kasper.

Eventuelt:
Bestyrelsesmiddag d. 1. februar.


